

Israeli Archive Document #3688/8  
Database #6132

From: Najjar, The Office in Jerusalem  
To: Unclear

Subject: The Bnot Ya'akov Project

A detailed document discussing the request by France, to Israel, to suspend work on the Bnot Ya'akov Project. Issues raised in the document include.

- 1) Israel's Prime Minister informing the New York Times of Israel's agreement to suspend work on the Bnot Ya'akov Project.
- 2) A date for resumption of work on the Bnot Ya'akov Project.
- 3) The response of the Arab countries to the problems surrounding the Bnot Ya'akov Project.

682503/1

\*\*\*\*\*

נשלח: 19.2.55

אל : משרד המעורבות

מאת : נגד המשרד ירושלים

ל/600. לצור.

א. במכתב כי בזמן בו ניהלתי עם גילברט שיחתי מסג-14 על הבקשה הצרפתית לדחיית העבודה בערוץ הירדן - כנדר שטר ראש המשלה לבתב ה"ניו יורק טיימס" באודעה על התכתבו לדחות העבודה לאור ביקורו הקרוב של ג'ונסטון.

דבר הכתבה ב"ניו יורק טיימס" פורסם בטרך כרוביל. סגב זה נרם למסגר מסון חסור בין גילברט ל"ניו יורק טיימס" לא יחלוף בקלות.

ב. ביום ששי בנזקק נחשב גילברט ע"י השר אשר נתן לא פירוט להודעה רוב"ם במזמרו כי לא חל כל שינוי בעמדתנו. כמקודם רואים מנו עמנו חומשים להדש העבודה ועל כל סגים אין ברצוננו להפסיד בנ עונה זו. פלכתחילה לא אמרנו לג'ונסטון כי נתחיל דוקא ב-1 במרס, אלא שגחל שמאריך זה יש לאכות לאידוש העבודה כצדנו. הסגב עכשיו הוא עלמחר הסגב שהיה לנו עם ג'ונסטון בווינגטון בו ציין סיכוי לביקורו מעלנו, מנו מוכנים להתמין שבועיים-שלושה כדי לדחות את יהיה בידו או כידי מספר לבשרנו עם חסור שגב לא כן - תעמוד <sup>לכך</sup> שיהיה אידוש העבודה טוב על חזק.

ג. גילברט ענה כי במזמן רשטי עליו לגלות סיפוק להודעה רוב"ב. לדעתו באישיה קיימה סכנה כי בארהב בנוצעים כדבר ינעמו עתה לרווחה זיהיו סבורים כי יכולים ליסון בשקט פכלי לעצום דבר. מצד, הערבים שלם אהכו באינטיים שרים עתה שיר נצחון. נדמה היה לגילברט כי בוצלנו אמתה שהיה קיים סכניב בעיית הדוש העבודה, הימה המשורה להכריח האפענסות להתאייב לתאריך ברור אשרי, ובהעדר אישור מוכנים ג'ונסטון עליהן לתמוך כאידוש העבודה על ירינו.

ד. פרטים נוספים עם בנדור.

ג ג ר

מסדעה: טג"ח טנכל(2) מנבר חרצוב רמאל תקוע  
יכ/תנ(43)